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Znanstveno-nastavno vijete Visoke defektoloike Skole SveuCiliSta u Za-
grebu na svojoj 65. redovitoj sjednici odrianoi dana 9. oiujka 1971. godine,

zakljuiilo je da Visoka defektoloSka Skola organizira sartietovanje s diplo-
miranim studentima II stupnia studiia o problematici formiranja defekto-
loikih kadrova.

Cili tog savjetovanja bio je da se od diplomiranih profesora defektologa
dobiju informaciie o struCnoj korisnosti njihova studija za daljnji razvoj
defektoloike prakse i teorije. Takoder se ieljelo dobiti miilienia i priiedloge
za daljnje unapreltivanje nastave i sistema studija na Visokoj defektoloSkoj
Skoli u Zagrebu. Zeljele su se sagledati perspektivne mogudnosti daljnieg
struinog i znanstvenog usavriavania defektologa putem struCnih ispita, strut-
nih seminara i poslijediplomskog studiia kao i socijalni pololaj defektologa u
druJtvu i na radnom mjestu

U tu svrhu bila je pro"ttedena anketa metlu 366 do tada diplomiranih
profesora sa ditavog teritorija Jugoslavije, Odazov na anketu je bio u 77o/o

sludajeva. BiIa je provedena analiza rezultata ankete i tai materijat je kao
urtod u Savjetovanje iznio dekan VDS.

Savjetovanje se odria'valo u Krapinskim Toplicama 14. i 15. sijeinja 1972.

godine uz uieiie velikog broia diplomiranih defektologa, profesora kadrov-
skih defektolo|kih lkola iz Zagreba, Beograda i Ljubljane, predstavnika
Rektorata Sveutiliita u Zagrebu, Sarteza druitava defektologa lugoslavije,
mnogih Republitkih druftava defektologa, kao i predstavnika mnogih zaintere-
siranih struinih i upravnih struktura prosvjete i sociialnog staranja.

Rad Savjeto,vania se odviiao u vidu plenarnog i sekcijskog zasjedanja,
a na osnovu podnesenog referata i iive diskusije predloleni su bili opdi za-
kljutci.



Zbog aktuelnosti tretirane problematike, kao i samog sadrtaia rada ovog
Savjetovanja, redakcijski kolegij Casopisa "Detektologija< odlutio je posve.
titi ovai cijeli broj publiciranju cielokupnih matertiab s opog odrlanog
Savjetovanja.

Uvjereni smo da smo time omoguCili Sirem krugu nalih po\twanih Ei-

talaca da se detatjno upoznaiu s tom problematikom i da smo tako prido-
nijeli popunimtaniu jedne praznine s podruCia osposobljavanja defektoloSkih
kadroya u na\oj zemlji.
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